
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 17. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 22.11.2017 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: Mgr. Petra Jurošková, Mgr. Květoslava Sedláčková, Ing. Jan Peterek 

Neomluveni: ------- 

Zahájení: 17:00 

Ukončení: 17:45 

Zapisovatel: Bc. Charisa Sobková 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 - 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 - 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Materiál č. ZMOb/0046/17 

Zřízení fondu pro rozvoj hudebního festivalu MichalFest 

 

  



 

Materiál č. ZMOb/0042/17 

Schválení programu zasedání 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0172/ZMOb-Mich/1418/17 

 

Materiál č. ZMOb/0043/17 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 17. zasedání zastupitelstva Ing. Rudolfa Daška a 

Františka Bolfíka. Oba navržení souhlasili. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0173/ZMOb-Mich/1418/17 

 

Materiál č. ZMOb/0044/17 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé zápisu ze zasedání ze dne 27.09.2017 shledali zápis v pořádku a byl z jejich 

strany odsouhlasen a podepsán. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0174/ZMOb-Mich/1418/17 

 

Materiál č. ZMOb/0045/17 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta seznámil přítomné s činností Rady městského obvodu Michálkovice a informoval o 

proběhlých kulturních akcích. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0175/ZMOb-Mich/1418/17 

 



Materiál č. ZMOb/0041/17 

Žádost o dotaci z rozpočtu Moravskoslezského kraje 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o dotaci na realizaci hudebního festivalu MichalFest 

v rámci dotačního programu Moravskoslezského kraje. Požadovaná výše dotace je 220 tis. 

Kč. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0176/ZMOb-Mich/1418/17 

 

Materiál č. ZMOb/0040/17 

Pravidla rozpočtového provizoria 

Starosta vyjmenoval důvody, proč jsou předkládána ke schválení pravidla rozpočtového 

provizoria, a že jsou v souladu se zákonem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0177/ZMOb-Mich/1418/17 

 

Materiál č. ZMOb/0046/17 

Zřízení fondu pro rozvoj hudebního festivalu MichalFest 

Starosta podrobně popsal návrh na zřízení fondu pro rozvoj hudebního festivalu MichalFest, 

jeho funkci a souvislost s dotacemi a sponzorskými dary. Uvedl, že zdrojem pro naplnění 

fondu jsou úspory z minulých let, přičemž konkrétní vklad do fondu bude činit 1,5 mil. Kč. 

Dagmar Illichmannová se dotazovala, zda je správné, aby realizátorem akce byl uveden 

referent sociálních věcí a kultury. Pokud tento referent onemocní, bude jej muset zastoupit 

jiný zaměstnanec úřadu. 

Starosta tedy navrhl znění: „Realizátorem akce je pověřený zaměstnanec statutárního města 

Ostravy zařazený do Úřadu městského obvodu Michálkovice.“ 

 

Jakub Sedláček se zeptal, proč je třeba zřizovat fond. Starosta odpověděl, že je to 

administrativně jednodušší, operativnější, jsou to jasně účelově stanovené prostředky a další 

důvody již popsal v úvodu. 

 

Ing. Dašek chtěl vědět, zda budou z fondu čerpány i zálohy kapelám. Starosta odpověděl, že 

mohou, ale spíše se počítá, že ne. Každá částka čerpána z fondu bude schválena radou. 

 



Starosta dal hlasovat o návrhu s výše uvedenou změnou, že „ realizátorem akce je pověřený 

zaměstnanec statutárního města Ostravy zařazený do Úřadu městského obvodu 

Michálkovice“. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0178/ZMOb-Mich/1418/17 

 

 

Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Diskuse – Různé 

Zastupitelka Zdeňka Muchová položila otázku, zda jsou již dokončeny chodníky na ČSA a 

zda došlo k nějakým sankcím. 

Místostarosta uvedl, že bylo přistoupeno k sankci pro neplnění smlouvy v částce 170 tis. Kč a 

co se týče technického provedení, tak je kromě zasetí trávy, vše dokončeno a v některých 

místech se bude doplňovat písek. 

 

Místní občan se dotazoval, v jakém stavu jsou přípravy na budování a rozšiřování kanalizační 

sítě v oblasti Liškova, Bláhova a Petřvaldská. 

Starosta odpověděl, že finance byly vyčleněny již vloni, avšak v souvislosti s pasportizací byl 

projekt shledán nevyhovující a proto byl projekt těsně před zadáním zakázky zastaven, 

přičemž OVAK udělá nový pasport kanalizací a dojde k přeprojektování. 

Závěr 

 

 

Usnesení z 17. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0172/ZMOb-

Mich/1418/17 do č. usnesení 0178/ZMOb-Mich/1418/17 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 
Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Rudolf Dašek    ………………………………………………… 

František Bolfík    ………………………………………………… 

 

  



 

Bc. Charisa Sobková 

zapisovatelka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


